

4天 亚庇 + 昆达山

4D KOTA KINABALU + Kundasang

GV4/ 4人同行

1 NIGHTS IN KUNDASANG

从 from
RM1288

每人 per pax

NOW - 14JUL RM1288
14JUL-31AUG RM1488
01SEP-22DEC RM1288
23DEC-05JAN RM1388



DAY 01 : ARRIVAL KOTA KINABALU (L/D)

Arrival at Kota Kinabalu, the state capital of Sabah, also known as "The Land Below The Wind". Upon arrival, warmest welcome by representative and proceed to visit Kota Kinabalu City Tour: Sabah State Mosque, Atkinson Clock Tower, Floating Mosque, Tun Mustapha Building, Poh Tou Temple & Filipino Market. Then proceed to Sunset dinner Cruise.

Overnight in Kota Kinabalu

DAY 02 : Kundasang Trip (B/L/D)

After breakfast, take an easy 2-hour scenic drive from Kota Kinabalu to south-east of Sabah to the Malaysia's first World Heritage Site of Mount Kinabalu which designated by UNESCO in December 2000. Stop by Nabalun, a small town located near the foot of Mount Kinabalu to buy some local fruits & handicrafts. After being refreshed up by the cool air in Kundasang, proceed to the Poring Hot Spring for a relaxing soak in the hot sulphuric mineral rich water, which is claimed to have curative powers. The main attraction here is the CANOPY WALK over the 157.8 meter long suspension bridge. After lunch, proceed to Desa Farm which also known as 'Little New Zealand'. Then make a brief stopover at the KINABALU PARK stop by at the vegetable & fruits market in Kundasang. Have a visit at Kinabalu Park Headquarters.

Overnight in Kundasang

DAY 03 : Mari Mari Cultural Village - Klias River Cruise (B/L/D)

Breakfast at Hotel ,0930hrs Pickup from Hotel and transfer to Mari Mari Cultural Village. Upon arrival at the entrance of the village, you will be ushered in to the warmth of different homes of the ethnicities of Sabah to get acquainted with each village tribe and experience their rich culture. Get to see the demonstration of cutting tree harks into making a vest and a chance to dance and jump for "prize" on a built-in Lansaran, a traditional trampoline-like floor. Also get a chance to sample Sabahan traditional delicacies from each ethnic group such as the Montoku (rice wine) and witness bamboo cooking. Have fun and enjoy the cultural show performance by the tribes. Lunch at local restaurant. 1300hrs After lunch continue to Klias River Cruise. 1600hrs upon arrival, you will be served a simple local style high tea before proceed to the river cruise. Get ready to board a boat for the river cruise to look for Proboscis Monkey and other wildlife. Dinner by the river. After Dinner, go on a short river cruise to experience the spectacular view of Fireflies.

Overnight in Kota Kinabalu

Day 4 KOTA KINABALU - PENANG (B)

After breakfast, transfer to airport for flight back to penang.

1 檳城 - 亚庇 (午/晚餐)

-早上, 大伙将集合在檳城国际机场前往亚庇。抵达沙巴州首府哥打京那巴鲁, 也被称为“风下之地”。抵达后, 前往亚庇市区游览。市区游包含:沙巴州立清真寺、艾京生钟楼、水上清真寺、沙巴基金大厦、普陀寺 & 菲律宾市场。送往邮轮享用晚餐及观赏日落

夜宿于亚庇

2 亚庇 - 昆达山 (早/午/晚餐)

-早餐后, 从亚庇到沙巴州东南部, 驱车2小时, 轻松前往马来西亚第一个被联合国教科文组织世界文化遗产京那巴鲁山。在位于京那巴鲁山脚下的小镇纳巴鲁停留, 购买一些当地的水果和手工艺品。在Kundasang的凉爽空气中得到放松后, 继续前往Poring温泉, 在富含硫磺的热水中放松地浸泡, 据说这有治疗的功效。这里的主要景点是在157.8米长的吊桥上进行独木舟漫步。午餐后, 继续前往有"小新西兰"之称的德萨农场。然后在KINABALU PARK短暂停留, 顺便参观Kundasang的蔬菜和水果市场。参观京那巴鲁公园总部。

夜宿于昆达山

3 亚庇 - Mari - Mari文化村 - Klias河游船 (早/午/晚餐)

前往Mari Mari文化村。抵达村口后, 您将被引领到沙巴州不同民族的温暖家庭中, 熟悉每个部落的部落, 体验他们丰富的文化。您可以看到将树皮切成马甲的示范, 并有机会在内置的Lansaran (一种传统的蹦床式地板) 上跳舞和跳"奖"。也有机会品尝沙巴各民族的传统美食, 如Montoku (米酒) 和见证竹子的烹饪。享受乐趣, 欣赏各部落的文化表演。在当地餐厅享用午餐。13时午餐后继续前往Klias河游船。抵达后, 我们将为您提供简单的当地风格的下午茶, 然后前往河上巡游。准备登船游河, 寻找长鼻猴和其他野生动物。在河边吃晚餐。晚饭后, 去短途河道巡游, 体验萤火虫的壮观景色。

夜宿于亚庇

4 亚庇 - 檳城 (早餐)

-早上, 将送往亚庇国际机场乘搭飞机返回檳城。

备注: 上述行程仅供参考, 原则上本公司尽量保持行程不变, 然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用, 本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境, 一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序, 但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are advised to purchase travel insurance for travelling period.